
 
 

Sjællands Odde 4/4 2021 

Referat af bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Lyngen-Stenager d. 4/4 2021 hos os Bent. 

Deltagere: Fra bestyrelsen, Erik, Hans, Svend, Ulrik og Søren. Suppleanter, Bent og Flemming. 

 Der er følgende punkter på dagsordenen: 

1. Siden sidst 
2. Økonomi 
3. Generalforsamling 
4. Vejene 
5. Stranden og broen 
6. Bådene 
7. Eventuelt 

 
1. Der er solgt en del huse og grunde i foreningen, vi byder de nye ejere velkommen i foreningen. Fiber 

nedgravning er i fuld gang rundt omkring langs vejene. Arbejdet udføres pænt og ordentligt. 
2. Hans gennemgik regnskab. Foreningens økonomi er robust og der er ingen restancer vedr. 

kontingenter. Regnskabet blev godkendt af bestyrelsen og sidste års budget fortsættes uændret. 
3. Vi indkalder til generalforsamling til søndag den 30/5 kl. 10.00. Skulle forsamlingsforbud eller andre 

Corona restriktioner forhindre at vi kan afholde på denne dato, vil vi udskyde til august måned. Den 6. 
maj, tager vi endelig beslutning om hvorvidt vi kan afholde generalforsamlingen på denne dato. 

4. Vejene er blevet løbende vedligeholdt. Den nye behandling vurderes at være god og vi fortsætter med 
den næste gang også. Afskrabning, afretning og behandling, venter vi med til efter at fiber nedgravning 
er tilendebragt. 

5. Broen sættes op den 1. maj.  
6. Ophalingsrampen er i god stand. Der er et par ledige pladser. 
7. En grundejer har henvendt sig med opfordring til opsætning af flere 20 km/t skilte. Bestyrelsen 

vurderer dog, at det desværre ikke vil have nogen større indvirkning med flere skilte, da vi har prøvet 
med flere skilte. 

Næste bestyrelsesmødes afholdes d. 30/5 umiddelbart efter generalforsamlingen. 

Referent: Søren 


